
P R O T O K Ó Ł  Nr  XII/2019

z SESJI RADY POWIATU SKARŻYSKIEGO

odbytej 29 sierpnia 2019 roku

Miejsce odbycia sesji -  sala konferencyjna Starostwa Powiatowego  
w Skarżysku-Kamiennej, ul. Plac Floriański

Godzina rozpoczęcia obrad - 14.00

W sesji udział wzięli:

– starosta Artur Berus, wicestarosta Anna Leżańska, 
– członkowie zarządu Katarzyna Bilska, Tadeusz Bałchanowski, Adam Ciok,
– Radni Powiatu Skarżyskiego,
– sekretarz, skarbnik powiatu, radca prawny,
– naczelnicy Starostwa Powiatowego w Skarżysku-Kamiennej.

Lista  obecności  radnych  biorących  udział  w  sesji  i  gości  zaproszonych
uczestniczących w obradach - w załączeniu.

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołował:  Łukasz  Krawiecki  –
inspektor Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE   POSIEDZENIA

Ad.pkt 1 - Otwarcie Sesji.

XII  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzył
Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Jeżyk.

Poinformował  zebranych,  że  obrady  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  są
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.

Na  wstępie  poprosił  o  uczczenie  minutą  ciszy  śmierci  Pana  Jerzego
Krauze,  autora  i  współautora  licznych  publikacji  o  Skarżysku-Kamiennej,
współzałożyciela  koła  Skarżyska-Kamiennej  w  Warszawie,  laureata  nagrody
„Powiatowe  Dęby”  oraz  Pana  Ireneusza  Kulińskiego  –  harcerza,
przewodniczącego  Towarzystwa  Przyjaciół  Skarżyska-Kamiennej,  członka
Polskiego  Towarzystwa  Historycznego  oddział  w  Skarżysku-Kamiennej,
regionalisty,  autora  i  współautora  wielu  książek  i  przewodników
popularyzujących walory ziemi skarżyskiej.   
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Ad.pkt 2 - Stw  ierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  -  Jacek  Jeżyk poinformował,
że dzisiejsza sesja zwołana została zgodnie z zapisami art. 15 ust.7 ustawy
o samorządzie powiatowym na wniosek Zarządu Powiatu.

Wskazał, że w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi 89 % składu
Rady  Powiatu.  Stanowimy  zatem  kworum  zdolne  do  podejmowania
prawomocnych uchwał i decyzji. 

Zgodnie  z  zapisem  §  10  ust.  3  pkt  2  Statutu  Powiatu, Sekretarzem
dzisiejszych obrad, zgodnie z porządkiem alfabetycznym, będzie Pan Zbigniew
Miernik.

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni wraz z zawiadomieniem
o sesji otrzymali projekt porządku obrad. Zapytał więc, czy do przedstawionego
projektu  porządku  XII  Sesji  Rady  Powiatu,  Radni  lub  członkowie  Zarządu
Powiatu zgłaszają uwagi, wnioski lub propozycje zmian.

Radna  Barbara  Kocia –  Przewodnicząca  Komisji  Skarg  i  Wniosków
poinformowała,  że  w  związku  ze  skargą  jaka  wpłynęła  do  Rady  Powiatu,
zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Placówek Edukacyjno –
Wychowawczych w Skarżysku-Kamiennej

Przewodniczący Rady – Jacek Jeżyk poinformował, że jest to sesja zwołana
na wniosek Zarządu Powiatu.  W związku z  powyższym zapytał,  czy Zarząd
Powiatu wyraża zgodę na rozszerzenie porządku obrad.

Zarząd  Powiatu  wyraził  zgodę  na  rozszerzenie  porządku  obrad  XII
Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego. 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  rozszerzenie
porządku obrad o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność
dyrektora  Zespołu  Placówek  Edukacyjno  –  Wychowawczych  w  Skarżysku-
Kamiennej.

Za  przyjęciem  wniosku  o  rozszerzenie  porządku  obrad  głosowało  -
17 radnych 
Głosów przeciwnych – 0
Głosów wstrzymujących - 0

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad XII Sesji Rady Powiatu został
przyjęty. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt porządku obrad
wraz z przyjętym wnioskiem.  
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Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 16 radnych 
Głosów przeciwnych – 0
Głosów wstrzymujących – 0
Brak głosu – 1 osoba

Porządek XII Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego został przyjęty.

Ad.pkt 3 - Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Skarbnik  Powiatu  –  Bogusława  Wilczyńska  przedstawiła  projekt
uchwały  w  sprawie:  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej
Powiatu Skarżyskiego na lata 2019-2035.

Poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej wynikają z:
1. Ze zmniejszenia łącznych nakładów, limitu wydatków w 2019r i  limitu

zobowiązań o kwotę 205.424zł na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej
nr  0441T  w  m.Mroczków,  Gmina  Bliżyn”  realizowanym  w  ramach
Funduszu  Dróg  Samorządowych.  Zgodnie  z  podpisaną 16  lipca  2019r
umową dofinansowanie wynosić będzie 462.276zł. Zmniejszenie wynika
z niższych kosztów zadania w wyniku korzystniejszego niż przewidywano
rozstrzygnięcia przetargowego.

2. Ze zmniejszenia łącznych nakładów, limitu wydatków w 2019r i  limitu
zobowiązań o kwotę 206.062zł na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej
nr 0588T w m.Podzagnańszcze, Gmina Łączna” realizowanym w ramach
Funduszu  Dróg  Samorządowych.  Zgodnie  z  podpisaną 16  lipca  2019r
umową dofinansowanie wynosić będzie 447.700zł. Zmniejszenie wynika
z niższych kosztów zadania w wyniku korzystniejszego niż przewidywano
rozstrzygnięcia przetargowego. 

3. Z  wprowadzenia  nowego  projektu  pn  „Diagnoza-Aktywizacja-Praca”
realizowanego  przez  Powiatowy  Urząd  Pracy  w  ramach  Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata  2014-
2020. Łączne nakłady wynoszą 215.904zł,  planowane wydatki  w 2019
roku – 5.200zł,  w 2020 roku - 210.420zł,  a w 2021 – 284zł.  Projekt
dofinansowany jest ze środków unijnych i z dotacji z budżetu państwa.

4. Ze zmniejszenia łącznych nakładów, limitu wydatków w 2019r i  limitu
zobowiązań  o  kwotę  492.382,71zł  na  zadaniu  „Modernizacja
infrastruktury  sportowej  i  rekreacyjnej  przy  powiatowych  placówkach
oświatowych”.  Zmniejszenie  wynika  ze  zmniejszenia  dofinansowania
unijnego w związku z aneksem do umowy o dofinansowanie projektu ze
środków  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa
Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020.  Wynika  to  z  ostatecznego
rozliczenia projektu po wszystkich rozstrzygnięciach przetargowych.

5. Z  wprowadzenia  nowego  przedsięwzięcia  pn  „Profesjonalna  praktyka
zagraniczna kluczem do mobilności zawodowej”, które realizowane będzie
przez  Zespół  Szkół  Ekonomicznych  w  latach  2019-2020  w  ramach
programu Erasmus. Łączne nakłady wyniosą 637.571,95zł, a planowane
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wydatki w 2019 roku – 510.057,56zł i w 2020 roku – 127.514,39. 
6. Z  wprowadzenia  nowego  projektu  pn  „Kreatywnie  i  Skutecznie”

realizowanego  przez  Powiatowy  Urząd  Pracy  w  ramach  Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata  2014-
2020. Łączne nakłady wynoszą 962.580,03zł, planowane wydatki w 2019
roku  –  175.308,77zł,  w  2020  roku  -  383.661,75zł,  w  2021  –
341.534,66zł, a w 2022 roku – 62.074,85zł. 

7. Ze  zwiększenia  dochodów  bieżących  o  kwotę  4.206.350,84zł  poprzez
uwzględnienie zmian wprowadzonych przez Zarząd Powiatu:
a) Uchwałą z 17 lipca 2019r – zwiększenie dotacji celowych z budżetu

państwa  na  utrzymanie  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży
Pożarnej  –  130.836zł,  na  realizacje  programu  Aktywna  tablica  w
szkołach – 28.000zł, na zakup podręczników do szkół – 33.185zł oraz
na  wypłatę  dodatku  w  wysokości  świadczenia  wychowawczego  –
84.840zł,

b) Uchwałą z 24 lipca 2019r – zmniejszenie dotacji z budżetu państwa na
kwalifikacje  wojskową  –  7.229zł,  zwiększenie  dotacji  z  budżetu
państwa  na  zakup  podręczników  –  2.441zł,  wprowadzenie  dotacji
z Gminy Zagnańsk i Powiatu Kieleckiego na wykonanie remontu drogi
powiatowej  pomiędzy  miejscowościami  Zalezianka  –  Belno  –
105.000zł,

c) Uchwałą z 14 sierpnia 2019r – zmniejszenie dotacji z budżetu państwa
na  bieżące  utrzymanie  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży
Pożarnej  o  88.945zł,  zwiększenie  dotacji  z  budżetu  państwa  na
utrzymanie  zespołu  ds.  orzekania  o  niepełnosprawności  –
131.293,55zł oraz na realizacje programu Rodzina 500+ - 51.609zł,

oraz  projektem  uchwały  Rady  Powiatu:  wprowadzenie  dofinansowania  na
usuwanie skutków klęsk żywiołowych na drogach powiatowych – 2.632.000zł,
zwiększenie  dochodów  z  tytułu  udziałów  w  dochodach  skarbu  państwa  –
224.270,96zł  oraz  wpływów  za  holowanie  i  parkowanie  pojazdów  oraz  za
korzystanie  z  pasa  drogowego  –  37.000zł,  wprowadzenie  środków unijnych
realizowanych przez Zespół Szkół Ekonomicznych i Powiatowy Urząd Pracy –
690.566,33zł, środków na nagrody dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy
–  150.000zł  oraz  zwiększenie  dotacji  z  Powiatu  Szydłowieckiego  na
uczestników WTZ – 1.483zł.

8. Ze  zwiększenia  wydatków  bieżących  o  kwotę  4.255.079,88zł  poprzez
zwiększenia dochodów bieżących opisanych w pkt powyżej oraz poprzez
przeznaczenie  środków  niewykorzystanych  na  wydatki  niewygasające
inwestycyjne  w  kwocie  5.729,04zł  oraz  przeniesienie  kwoty  43.000zł
z wydatków inwestycyjnych na remonty bieżące dróg powiatowych.

9. Ze zmniejszenia dochodów majątkowych o kwotę 525.979,67zł poprzez
uwzględnienie zmian wprowadzonych przez Zarząd Powiatu:
d) Uchwałą  z  24  lipca  2019r  –  wprowadzenie  dotacji  z  Funduszu

Wsparcia  Straży  Pożarnej  na  zakup  samochodu  pożarniczego  –
200.000zł,

e)  Uchwałą  z  14  sierpnia  2019r  –  wprowadzenie  dotacji  z  budżetu
państwa na zakup samochodu pożarniczego dla Komendy Powiatowej
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Państwowej Straży Pożarnej – 90.400 zł,
oraz projektem uchwały Rady Powiatu: zmniejszenie środków z Funduszu Dróg
Samorządowych  na  inwestycje  drogowe  w  Mroczkowie  i  Podzagnańszczu  –
368.486zł,  środków unijnych na zadanie budowy boisk – 492.382,71zł  oraz
wprowadzenie środków niewykorzystanych na wydatki niewygasające w 2018
roku – 44.489,04zł

10. Ze zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 574.708,71zł:
a) budowa boisk – 492.382,71zł,
b) inwestycja drogowa w Mroczkowie – 205.424zł,
c) inwestycja drogowa w Podzagnańszczu – 206.062zł,
d) zakup kserokopiarki +14.760zł,
e) dokumentacja  projektowa  inwestycji  drogowej  Skarżysko-Kamienna  –

Mirzec + 4.000zł,
f) dotacja dla WTZ Tęcza na zakup autobusu + 20.000zł,
g) zakup samochodu pożarniczego + 290.400zł.

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie przedłożonego projektu uchwały.

Radny Grzegorz  Małkus odnosząc  się  do  pkt  10  uzasadnienia  powyższej
uchwały  wskazał,  że  zapisane  zostało,  iż  zmiany  wynikają  ze  zmniejszenia
wydatków majątkowych o kwotę 574.708,71zł, w tym budowa boisk (minus –
492.382,71zł),  inwestycja  drogowa w Mroczkowie  (minus  –  205.424zł),  zaś
zakup kserokopiarki (plus +14.760 zł). W związku z powyższym to nie wynika
tylko ze zmniejszenia, ale również ze zwiększenia.

Skarbnik  Powiatu  wyjaśniła,  że  zmniejszenie  wydatków  jest  dokonane
persaldem. 

Radny Grzegorz Małkus zaproponował, aby w takim razie na przyszłość pisać
w uzasadnieniu, że zmiany wynikają ze zmiany wydatków, co będzie bardziej
czytelne. 

Poprosił  również  o  potwierdzenie,  czy  w  pkt  9  uzasadnienie,  gdzie
przekazuje się środki finansowe w wysokości 290.400 zł na zakup samochodu
pożarniczego  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej,  jest  to
tylko  przepuszczenie  pieniędzy  przez  nasz  budżet  na  potrzeby  Komendy
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Skarżysku-Kamiennej. 

Odnosząc  się  do  pkt  4  uzasadnienia,  wyraził  zaniepokojenie
zmniejszeniem  łącznych  nakładów,  limitu  wydatków  w  2019r  i  limitu
zobowiązań o  kwotę  492.382,71 zł  na  zadaniu  „Modernizacja  infrastruktury
sportowej i rekreacyjnej przy powiatowych placówkach oświatowych”. Zapytał,
czy ta kwestia dotyczy tylko i wyłącznie modernizacji boisk, z czego to wynika,
dlaczego rezygnujemy z takiej  kwoty i  czy nie  można było przewidzieć np.
realizacji tego zadania z lepszych materiałów, dodatkowego wyposażenia, po to
aby tą kwotę wykorzystać w całości i tych pieniędzy nie oddawać. Zaznaczył,
że rezygnacja z tak dużej kwoty jest bardzo niepokojąca.    
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Skarbnik  Powiatu – Bogusława Wilczyńska odnosząc  się  do  ostatniego
pytania  poinformowała,  że  umowa  zakładała  modernizację  5  boisk  przy
powiatowych placówkach oświatowych. Realizacja tych zadań była rozłożona na
2 lata, przy dofinansowaniu z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 85 %.
Trzy  boiska  zostały  zmodernizowane  w 2018  roku,  zaś  kolejne  dwa boiska
w  2019  roku.  Po  rozstrzygnięciu  przetargów  na  realizację  tych  zadań
występowały  oszczędności.  Zaznaczyła,  że  ta  kwota  492.382,71zł,  którą
zwracamy są to tylko i wyłącznie środki unijne. 

Członek Zarządu Powiatu - Katarzyna Bilska poinformowała, że na etapie
projektu bierze się pod uwagę aktualne ceny. Jeżeli projekt jest realizowany
przez okres dwóch lat,  to prawdopodobnie uda nam się ująć realne kwoty,
które będą osiągnięte w wyniku przetargu. Jednak trzeba wziąć pod uwag kilka
czynników,  a  mianowicie:  powiat  w  bardzo  dobrym  i  korzystnym  terminie
ogłosił przetargi na realizację tych zadań. Jest to w głównej mierze zasługą
wydziału  mienia  Starostwa  Powiatowego,  który  we  właściwym  czasie
przygotował  dokumentację.  Dlatego  udało  nam  się  wynegocjować  tak
korzystne  warunki.  Zaznaczyła,  że  w ostatnim czasie  przy  realizacji  innych
inwestycji  nie  zawsze  się  to  udawało.  Dlatego  stwierdziła,  że  to  nie  jest
zaniechanie  ze  strony  Zarządu Powiatu,  tylko  dobra  gospodarka  i  właściwe
organizowanie działań przetargowych.         

Radny Grzegorz Małkus stwierdził, że te wyjaśnienia go nie uspokoiły, gdyż
jeżeli chodzi o inwestycje drogowe i ewentualną kwestię zwiększenia nakładów,
to  Zarząd  Powiatu  wyjaśnia,  że  przy  projektowaniu  były  inne  ceny,  a  po
przetargach są inne i te działania są nieprzewidywalne. 

Podkreślił, że za kwotę którą obecnie zwracamy można byłoby wykonać
rewitalizację  jeszcze  jednego  boiska.  Niewykorzystane  środki  niestety  nie
zaprocentują  w  naszym  powiecie,  gdzie  zostały  dla  nas  przyznane,  tylko
zostaną wykorzystane gdzieś indziej w województwie  świętokrzyskim. Dlatego
trzeba zadać pytanie, czy nie można było zrobić wszystkiego, aby te pieniądze
zostały wykorzystane w Skarżysku, tym bardziej, że tylko 15 % dokładaliśmy
ze środków własnych.  

Radna Katarzyna Bilska podkreśliła,  że  przetargi  na  realizację  inwestycji
drogowych  są  ogłaszane  wtedy,  kiedy  są  publikowane  listy  rankingowe
i  podpisane  umowy.  Wówczas  wszystkie  samorządy,  w  jednym  czasie
przystępują  do  ogłaszania  przetargów.  W konsekwencji  okazuje  się  tak,  że
przetargi, są rozstrzygane po dużo większych kwotach, niż były oczekiwania.
Wyraziła  zdanie,  że  Zarząd  Powiatu  zrobił  wszystko  co  możliwe,  aby  te
pieniądze wykorzystać. 

Radny Mieczysław Bąk wyraził zdanie, że jest bardzo zaskoczony propozycją
zmian w wieloletniej  prognozie finansowej  jak i  zmian w budżecie powiatu,
zmierzających do oddania kwoty 205.424zł z Funduszu Dróg Samorządowych
Województwa  Świętokrzyskiego,  kiedy  przebudowywana  droga  powiatowa
w Mroczkowie jest zbyt wąska, i z szerokości 5.66 metra została zwężona przez
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powiat do szerokości 5 metrów, podobno w trosce o bezpieczeństwo, aby nie
budować  progów  ograniczających  prędkość.  W  trakcie  tej  przebudowy
występuje wiele niedociągnięć, które należałoby usunąć w ramach zwiększenia
zakresu robót,  o ustawowe 20 % wartości umowy. Wskazał, że Zarząd Powiatu
ciągle podkreśla, że zdrożało wykonawstwo dróg. Dlaczego więc, w przypadku
drogi w Mroczkowie, to wykonawstwo staniało. Być może było to spowodowane
zmniejszeniem zakresu robót. Ponadto stwierdził, że narzekacie na rząd, który
daje mało pieniędzy, natomiast jak daje, to nie umiecie ich zagospodarować
inwestycyjnie.  W  związku  z  tym  wyraził  sprzeciw  oddawaniu  do  Urzędu
Wojewódzkiego środków finansowych,  które zostały  przeznaczone powiatowi
skarżyskiemu  w  promesie  na  przebudowę  drogi  w  Mroczkowie.  Dlatego
stwierdził,  że będzie głosował przeciw proponowanej zmianie polegającej na
oddaniu 205.424zł jako środki niewykorzystane przez powiat skarżyski.

Starosta  Skarżyski  –  Artur  Berus wyraził  zdanie,  że  nie  zgadza  się
z  wypowiedzią  radnego  Grzegorza  Małkusa.  Dwa  lata  temu  zaplanowano
modernizację  boisk  sportowych przy  placówkach oświatowych i  w tym celu
przygotowane zostały odpowiednie kosztorysy oraz przeprowadzono procedurę
przetargową.  Podkreślił,  że  nikt  z  siedzących  tu  na  sali  nie  jest  w  stanie
przewidzieć,  jaki  będzie  wynik  postępowania  przetargowego.  Zgodnie
z zapisami umów z Urzędem Marszałkowskim nie mamy możliwości zachowania
tych  pieniędzy,  które  powstałych  w  wyniku  korzystnego  postępowania
przetargowego i te pieniądze musimy zwrócić. Dzięki tym korzystnym wynikom
przetargowym zmniejszyła się również kwota wkładu własnego powiatu w tych
zadaniach.  Podkreślił,  że  w  każdej  kadencji  Rady  Powiatu  zdarzały  się
przypadki  uchwał  dotyczących  wieloletniej  prognozy  finansowej  i  zwrotu
środków finansowych do Urzędu Marszałkowskiego.      

Ponieważ  nie  zgłoszono  innych  pytań  Przewodniczący  Rady poddał
uchwałę pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 12 radnych
Przeciw głosowało – 2
Wstrzymało się od głosu – 3

Uchwała w sprawie:   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Skarżyskiego  na  lata  2019-2035   została  przyjęta  i  otrzymała
Nr 88/XII/2019.

2) Pani  Bogusława  Wilczyńska –  Skarbnik  Powiatu  przedstawiła
projekt  uchwały  w  sprawie: wprowadzenia  zmian  w  budżecie
powiatu na 2019 rok.

Poinformowała, że zmiany w budżecie Powiatu Skarżyskiego wynikają z:
1. Promesy nr DOLiZK-III-7741-11-64/2019 z dnia 17 lipca 2019 roku w

sprawie przyznania środków na usuwanie skutków klęsk żywiołowych:
a) Odbudowę  drogi  powiatowej  0587T  Gózd-Psary-Bodzentyn  od
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km 0+000 do km 1+690
b) Odbudowę drogi powiatowej 0595T Klonów-Nademłynie od km

0+000 do km 1+400
Łączna  kwota  dofinansowania  wynosić  będzie  2.632.000zł  i  stanowić
będzie 80% wartości zadania. 
Powiat  zabezpiecza  wkład  własny  w  kwocie  293.000zł  z  poniższych
źródeł:

a) zwiększone  dochody  z  tytułu  udziałów  w  dochodach  Skarbu
Państwa – 170.000zł

b) zwiększone  wpływy  z  tytułu  opłat  za  holowanie  i  parkowanie
pojazdów usuwanych z dróg oraz z tytułu opłat za korzystanie
z pasa drogowego – 37.000zł

c) zmniejszenie wkładu własnego Powiatu na zadaniu Przebudowa
drogi powiatowej nr 0588T w m.Podzagnańszcze, Gmina Łączna
w związku z niższą kwotą wykonania zadania niż planowano –
43.000zł

d) przeniesienia środków własnych zabezpieczonych na utrzymanie
zespołu ds. orzekania o niepełnosprawności wskutek otrzymania
zwiększenia dotacji z budżetu państwa na ten cel – 43.000zł

2. Umowy  Nr  11/FDS-1/2019  z  dnia  16  lipca  2019r  w  sprawie
dofinansowania  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  0441T
w  m.Mroczków,  Gmina  Bliżyn”  w  ramach  Funduszu  Dróg
Samorządowych.  Dofinansowanie  wynosić  będzie  462.276zł,  czyli
zmniejsza  się  w  stosunku  do  otrzymanej  promesy  o  205.424zł.
Zmniejszenie  wynika  z  niższych  kosztów  zadania  w  wyniku
korzystniejszego niż przewidywano rozstrzygnięcia przetargowego. 

3. Umowy  Nr  12/FDS-1/2019  z  dnia  16  lipca  2019r  w  sprawie
dofinansowania  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  0588T
w  m.Podzagnańszcze,  Gmina  Łączna”  w  ramach  Funduszu  Dróg
Samorządowych.  Dofinansowanie  wynosić  będzie  447.700zł,  czyli
zmniejsza  się  w  stosunku  do  otrzymanej  promesy  o  163.062zł.
Zmniejszenie  wynika  z  niższych  kosztów  zadania  w  wyniku
korzystniejszego niż przewidywano rozstrzygnięcia przetargowego. 

4. Aneksu  do  Porozumienia  z  dnia  5  lipca  2019r  z  Powiatem
Szydłowieckim zwiększającym kwotę dotacji o 1.483zł przekazywanej
na utrzymanie dodatkowego uczestnika z tego powiatu w Warsztatach
Terapii Zajęciowej.  

5. Pisma Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 5 lipca
2019r  w  sprawie  przyznania  dodatkowych  środków  w  wysokości
150.000zł na nagrody i składki na ubezpieczenia społeczne od tych
nagród dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy. 

6. Umowy o dofinansowanie projektu „Diagnoza – Aktywizacja – Praca”
w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa
Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020.  Projekt  będzie  realizował
Powiatowy Urząd Pracy jako partner Regionalnej Izby Gospodarczej w
Starachowicach. W tym roku zgodnie z wnioskiem wydatki  wyniosą
5.200zł  w 2020 roku –  210.420zł  i  w 2021 roku – 284zł.  Projekt
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dofinansowany będzie w 85% ze środków unijnych i w 9,40% z dotacji
z budżetu państwa. 

7. Umowy  o  dofinansowanie  projektu  „Kreatywnie  i  Skutecznie”
w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa
Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020.  Projekt  będzie  realizował
Powiatowy  Urząd  Pracy  jako  partner  Gminy  Skarżysko-Kamienna  –
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. W tym roku wydatki wyniosą
175.308,77zł w 2020 roku – 383.661,75zł, w 2021 roku -341.534,66zł
i w 2022roku – 62.074,85zł. Wkład własny jest niepieniężny.

8. Aneksu  nr  RPSW.07.04.00-26-0033/16-03  do  umowy  o
dofinansowanie  projektu  „Modernizacja  infrastruktury  sportowej
i  rekreacyjnej  przy powiatowych placówkach oświatowych”.  Zgodnie
z  aneksem  dofinansowanie  unijne  zmniejsza  się  o  492.382,71zł
w  związku  z  rozliczeniem projektu  po  wszystkich  rozstrzygnięciach
przetargowych. 

9. Umowy  na  2019-1-PL01-KA102-063647  w  sprawie  dofinansowania
projektu „Profesjonalna praktyka zagraniczna kluczem do mobilności
zawodowej”.  Dofinansowanie  wynosić  będzie  637.571,95zł.  Projekt
realizowany  będzie  przez  Zespół  Szkół  Ekonomicznych  w  ramach
programu Erasmus.

10.Z  wprowadzenia  do  budżetu  środków  w  wysokości  44.489,04zł
z  tytułu  niewykorzystanych  w  terminie  środków  z  wydatków
niewygasających  oraz  zwiększenie  środków  z  tytułu  udziału
w dochodach Skarbu Państwa o 54.270,96zł i przeznaczenie ich na :
 dotację  dla  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  „Tęcza”  w  kwocie

20.000zł  na  wkład  własny  do  zakupu  autobusu,  który  będzie
dofinansowany ze środków PFRON

 zakup kserokopiarki  na potrzeby Starostwa Powiatowego – Biuro
Podawcze w kwocie 14.760zł

 aktualizację dokumentacji projektowej zadania „Przebudowa drogi
powiatowej nr 0557T relacji Skarżysko-Kamienna-Mirzec-etap II” –
4.000zł

 remont nawierzchni drogi na ul.Bugaj w Suchedniowie – 60.000zł
11.Pisma Wydziału Edukacji, Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki z dnia

14 sierpnia 2019r zwracającego się z prośbą o zwiększanie środków
na  realizację  zadań  promocyjnych  i  sportowych  w  związku
z  wystąpieniem  dodatkowych  wydatków  nieprzewidzianych  podczas
planowania budżetu. Kwota zwiększenia w łącznej wysokości 23.000zł
pochodzić  będzie  ze  środków na działalność  Zespołu  ds.  Orzekania
o  Niepełnosprawności.  Powiat  otrzymał  zwiększenie  dotacji  na
utrzymanie  zespołu,  co  pozwala  zmniejszyć  wkład  własny  powiatu
przeznaczony na jego utrzymanie.

12.Pisma Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji z dnia 5 sierpnia 2019
roku w sprawie przeniesienia kwoty 602,24zł pomiędzy działami na
zabezpieczenie środków na odnowienie licencji programów MAK+100 i
Vulcan.
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13.Pisma Zespołu  Szkół  im.H.Sienkiewicza  w  Suchedniowie  w  sprawie
zwiększenia  planu  wydatków  o  łączną  kwotę  89.740zł  na  wypłatę
odpraw  dla  zwalnianych  pracowników  oraz  dodatkowego
wynagrodzenia rocznego za 2019 rok. Wypłaty te wynikają z likwidacji
szkoły  z  dniem  31  sierpnia  2019r  i  koniecznością  uregulowania
wszelkich zobowiązań wobec odchodzących pracowników.  Środki  na
ten  cel  pochodzą  ze  zmniejszenia  planu  dotacji  dla  szkół
niepublicznych.

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie przedłożonego projektu uchwały.

Radny  Grzegorz  Małkus  odniósł  się  do  pkt  5  uzasadnienia  powyższego
projektu uchwały, gdzie przyznaje się dodatkowe środki finansowe w wysokości
150.000zł  z  Ministerstwa  Rodziny,  Pracy  i  Polityki  Społecznej  na  nagrody
i  składki  na  ubezpieczenia  społeczne  od  tych  nagród  dla  pracowników
Powiatowego  Urzędu  Pracy.  Wskazał,  że  przeliczając  na  liczbę  ok
50  pracowników,  wychodzi  na  osobę  kwota  3000  zł  brutto.  Podkreślił,
że  z  jednej  strony  ta  informacja  cieszy,  bowiem  to  pokazuje,  że  przy
mniejszym nakładzie środków można mieć lepsze efekty i wskaźniki. Uprzedził
jednak, że złoży interpelację w sprawie podziału tych środków na nagrody na
poszczególne stanowiska pracy.  

Poprosił również o wyjaśnienie kwestii pkt 11 uzasadnienia, gdzie Wydział
Edukacji,  Promocji,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  zwrócił  się  z  prośbą
o  zwiększanie  środków  na  realizację  zadań  promocyjnych  i  sportowych
w związku z wystąpieniem dodatkowych wydatków nieprzewidzianych podczas
planowania  budżetu.  Kwota  zwiększenia  w  łącznej  wysokości  23.000zł
pochodzić  będzie  ze  środków  na  działalność  Zespołu  ds.  Orzekania
o  Niepełnosprawności.  Zapytał  jakie  zadania  nie  zostały  przewidziane
w planowanym budżecie i jakie kwoty zostały przydzielone na te zadania.

Wyraził również zdziwienie odnośnie pkt 13 uzasadnienia i zapytał, jak
można  nie  było  zaplanować  kwoty  prawie  90.000  zł  dla  Zespołu  Szkół
w Suchedniowie,  w związku z  likwidacja  tej  szkoły,  na wypłatę  odpraw dla
zwalnianych pracowników.

Skarbnik  Powiatu  –  Bogusława  Wilczyńska odnosząc  się  do  pkt  13
uzasadnienia  wskazała,  że  budżet  Zespołu  Szkół  im.  Henryka  Sienkiewicza
w Suchedniowie był tworzony w październiku 2018 roku i wówczas nie było do
końca wiadomo jakie to będą kwoty. Zaplanowana kwota dla Zespołu Szkół
w  Suchedniowie  pochodzi  ze  zmniejszenia  dotacji  dla  szkół  niepublicznych.
W związku z powyższym przesuwa się środki między zadaniami w tym samym
dziale. 

Natomiast  co  do  pkt  11  i  zwiększenia  środków  na  realizację  zadań
promocyjnych i sportowych odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
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Członek Zarządu Powiatu – Katarzyna Bilska uzupełniając wypowiedź Pani
Skarbnik  do  pkt  13  uzasadnienia  zwróciła  uwagę,  że  plan  finansowy  szkół
niepublicznych jest budowany na podstawie zmienionego trzy lata temu prawa,
które  zakłada,  że  przekazujemy tym placówką dotacje  w pełnej  wysokości.
Wskazała,  że  w  wyniku  działań  samorządu,  tj  prowadzonych  kontroli  przez
wydział edukacji Starostwa Powiatowego, możemy weryfikować przekazywaną
kwotę dotacji. Tak się właśnie stało w tym przypadku. Odnosząc się natomiast
do Zespołu Szkół w Suchedniowie poinformowała, że w momencie planowania
budżetu,  w  miesiącu  październiku  2018,  nie  mieliśmy  pewności,  czy  ta
likwidacja  będzie  uruchomiona.  Ponadto  ze  względu  na  małą  ilość
pracowników,  plan  finansowy  szkoły  był  zaplanowany  na  niskim  poziomie.
Natomiast odprawy i trzynaste pensje, które wynikają z przepisów prawa, są
wyższe. Dlatego w tym zakresie uzupełniliśmy te środki. 

Odpowiadając na pytanie dotyczące kwestii promocji przekazała, że na
etapie planowania budżetu trudno jest  przewidzieć wszystkie zadania,  które
chcemy  zrealizować  w  ciągu  roku.  Zakłada  się  te  najważniejsze  zadania
priorytetowe,  a  w  trakcie  roku,  w  wyniku  oszczędności  i  dobrego
gospodarowania,   wprowadzamy dodatkowe zagadnienia.  Takim przykładem
jest np. współzawodnictwo między szkołami o puchar starosty. Wyraziła zdanie,
że  jest  to  dobra  koncepcja,  ponieważ  wszystkie  nasze  założenia  są
realizowane.

Ponadto  poinformowała,  że  od  kilku  lat  wprowadzony  jest  system
konkursowy,  jeżeli  chodzi  o organizację pozarządowe. Małe granty są coraz
bardziej  popularne  wśród  organizacji  pozarządowych  i  co  raz  częściej  te
organizację składają wnioski o przyznanie tych środków, zarówno z dziedziny
kultury, zdrowia i sportu. Zaznaczyła też, że jeżeli będzie potrzeba uzyskania
bardziej szczegółowych informacji, to zostaną one przekazane.                    

Starosta Skarżyski odnosząc się do kwestii przekazania środków finansowych
z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej na nagrody dla pracowników
Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  wysokości  150.000  zł  poinformował,  że  te
nagrody  nie  będzie  rozdzielał  Zarząd  czy  też  Starosta,  ale  Dyrektor  PUP.
Wskazał, że z informacji uzyskanych od Dyrektora w przypadku takich nagród,
odbywa się najpierw spotkanie ze związkami zawodowymi placówki i te kwoty
są dzielone w sposób adekwatny do stanowiska. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli wpłynie interpelacje w tej sprawie,
szczegółowe informacje zostaną Radnemu udzielone na piśmie. 

Następnie zapytał, czy Radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do
uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń poddał uchwałę pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 12 radnych
Przeciw głosowało – 2 radnych
Wstrzymało się od głosu – 3 radnych
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Uchwała  w  sprawie:    wprowadzenia  zmian  w  budżecie  powiatu  na
2019 rok została przyjęta i otrzymała Nr 89/XII/2019.

3) Członek Zarządu Powiatu – Katarzyna Bilska  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie:  zmiany Uchwały  Nr  252/XXXVII/2009 Rady
Powiatu  Skarżyskiego  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu
określającego  wysokość  oraz  warunki  przyznawania
nauczycielom  zatrudnionym  w  szkołach  i  placówkach
oświatowych,  dla  których  powiat  skarżyski  jest  organem
prowadzącym,  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych składników
wynagrodzenia.
Na wstępie wyjaśniła, dlaczego pakiet czterech uchwał jest wnoszony pod

obradę dzisiejszej sesji, zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu. Wskazała, że
wszystkie  zmiany  w  tych  uchwałach  wynikają  z  regulacji  prawnych,  które
musimy  wykonać  do  końca  sierpnia  br.  Natomiast  inne  kwestie  nie  były
poruszane w uchwałach.   

Odnosząc się do projektu powyższej uchwały zaznaczyła, że w związku
z art. 30 ust. 6 i 6a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (Dz. U
z 2018 r. poz. 967, 2245 oraz z 2019 r. poz. 730 i 1287), organ prowadzący w
uzgodnieniu  ze  związkami  zawodowymi  zrzeszającymi  nauczycieli  ustala
Regulamin  określający  wysokość  oraz  warunki  przyznawania  dodatków:  za
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy  a  także
szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.

Zmiany  zawarte  w  niniejszej  uchwale  wynikają  z  konieczności
uaktualnienia  katalogu  stanowisk  kierowniczych  w  szkołach  i  placówkach
prowadzonych przez Powiat Skarżyski, a także konieczności określenia kwoty
dodatku  dla  nauczyciela,  któremu  powierzono  sprawowanie  funkcji
wychowawcy klasy w wysokości 300 zł. Ponadto dostosowano nazwę Centrum
Kształcenia Praktycznego do nazwy obowiązującej od 1 września 2019 roku tj.
Centrum Kształcenia Zawodowego (zgodne z art. 51 ustawy z dnia 22 listopada
2018 roku o zmianie ustawy – Prawo oświatowe, ustawy o systemie oświaty
oraz niektórych innych ustaw – Dz. U. z 2018 r., poz. 2245, 2432 oraz z 2019
r., poz. 534 i 1287).

Powyższe  zmiany  wynikają  z  konieczności  dostosowania  prawa
miejscowego do obowiązujących od 1 września 2019 roku przepisów prawa
oświatowego

Ponieważ  nie  zgłoszono  pytań  Przewodniczący  Rady poddał  projekt
uchwały pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 16 radnych
Przeciw głosowało – 0 radnych
Wstrzymało się od głosu – 0 radnych
Brak głosu – 1 osoba
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Uchwała  w  sprawie:    zmiany  Uchwały  Nr  252/XXXVII/2009  Rady
Powiatu  Skarżyskiego  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu
określającego  wysokość  oraz  warunki  przyznawania  nauczycielom
zatrudnionym  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych,  dla  których
powiat skarżyski jest organem prowadzącym, dodatków: za wysługę
lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy oraz  niektórych
innych  składników  wynagrodzenia   została  przyjęta  i  otrzymała
Nr 90/XII/2019.

4) Członek Zarządu Powiatu – Katarzyna Bilska  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie:  zmiany  Uchwały  Nr  315/XLVII/2009  Rady
Powiatu  Skarżyskiego  w  sprawie:  określenia  regulaminu
przyznawania  środków  finansowych  na  pomoc  zdrowotną  dla
nauczycieli.
Poinformowała,  że  w  związku  ze  zmianą  Regulaminu  Organizacyjnego

Starostwa Powiatowego, a co za tym idzie zmianą nazw wydziałów (Uchwały Nr
8/19/2019  Zarządu  Powiatu  Skarżyskiego  z  dnia  20  lutego  2019  r.)  oraz
powołania stałych komisji Rady Powiatu Skarżyskiego, ustalenia przedmiotu ich
działania oraz składu osobowego w nowym brzmieniu uchwałą Rady Powiatu
Skarżyskiego Nr 18/III/2018 (dotychczasowa Komisja Oświaty, Kultury, Sportu
i Turystyki została połączona z Komisją Zdrowia, Pomocy Społecznej i Polityki
Prorodzinnej w Komisję Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej) zasadne jest
uporządkowanie  w/w nazewnictwa  w obowiązującej  uchwale  i  dostosowanie
składu Komisji  ds.  kwalifikowania  wniosków.  Dodanie  klauzuli  informacyjnej
oraz  zgody  na  przetwarzanie  danych  osobowych  wynika  z  ogólnego
rozporządzenie  o  ochronie  danych  osobowych  zwanego  RODO.  Wobec
powyższego podjęcie uchwały jest uzasadnione.

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie przedłożonego projektu uchwały.

Radny Grzegorz Małkus zapytał, kto będzie delegował dwóch przedstawicieli
Komisji  Oświaty,  Zdrowia i  Pomocy Społecznej  do komisji  ds  kwalifikowania
wniosków.

Katarzyna Bilska – Członek Zarządu Powiatu poinformowała,  że do tej
pory  zwracaliśmy  się  z  pismem  do  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty
o oddelegowanie dwóch przedstawicieli komisji. Ta procedura nie zmieniła się
i nadal to będzie utrzymane. 

W związku z  brakiem innych zgłoszeń  Przewodniczący Rady poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 17 radnych
Przeciw głosowało – 0 radnych
Wstrzymało się od głosu – 0 radnych
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Uchwała  w  sprawie:    zmiany  Uchwały  Nr  315/XLVII/2009  Rady
Powiatu Skarżyskiego w sprawie: określenia regulaminu przyznawania
środków  finansowych  na  pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli  została
przyjęta i otrzymała Nr 91/XII/2019.

5) Członek Zarządu Powiatu – Katarzyna Bilska  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  Nr  401/LVI/2010  Rady
Powiatu Skarżyskiego w sprawie szczegółowych zasad udzielania
i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska
kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat
Skarżyski  oraz  szczegółowych  zasad zwalniania  od  obowiązku
realizacji  tygodniowego  obowiązkowego wymiaru  godzin  zajęć
dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych prowadzonych
bezpośrednio z uczniami lub wychowankami.
Przekazała,  że  uchwałę  podejmuje  się  na  podstawie

art. 42 ust. 7 pkt 2 Karty  Nauczyciela,  który  nakłada  na  organ  prowadzący
obowiązek określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym
powierzono stanowiska kierownicze oraz szczegółowych zasad zwalniania od
obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  prowadzonych  bezpośrednio
z uczniami lub wychowankami. Zmiany zawarte w niniejszej uchwale wynikają
z konieczności  uaktualnienia  katalogu  stanowisk  kierowniczych  w szkołach
i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Skarżyski  oraz  określenia  ich
obowiązkowego  tygodniowego  wymiaru  godzin  dydaktycznych,
wychowawczych  i opiekuńczych  zgodnie  z lokalnymi  potrzebami
w poszczególnych szkołach i placówkach, a także dostosowanie nazwy Centrum
Kształcenia Praktycznego do nazwy obowiązującej od 1 września 2019 roku tj.
Centrum Kształcenia Zawodowego (zgodne z art. 51 ustawy z dnia 22 listopada
2018 roku o zmianie ustawy – Prawo oświatowe, ustawy o systemie oświaty
oraz niektórych innych ustaw– Dz. U. z 2018 r., poz. 2245, 2432 oraz z 2019 r.,
poz. 534 i 1287).

Przewodniczący  Rady –  Jacek  Jeżyk  zapytał  czy  ktoś  z  radnych
chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały.

Radny  Grzegorz  Małkus  poprosił  o  potwierdzenie,  czy  dyrektor  placówki
każdego  typu  ma  3  godziny  zniżki.  Zapytał  również,  ile  godzin  zniżki  ma
pierwszy wicedyrektor?

Członek Zarządu Powiatu  – Katarzyna Bilska  potwierdziła,  że  dyrektor
placówki miał 3 godziny, natomiast pierwszy wicedyrektor miał 7 godzin zniżki. 

Radny Grzegorz Małkus wyraził zdanie, że praktyka pokazuje, że zazwyczaj
wicedyrektorzy  placówek  mają  bardzo  dużo  scedowanych  zajęć,  natomiast
stanowisko dyrektora jest funkcją bardziej reprezentatywną, niż pedagogiczną
i więcej tych godzin dydaktycznych powinni wykonywać. Dlatego też poddał
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pod zastanowienie, czy nie zasadne jest, aby tą zniżkę dla dyrektora zmienić
z 3 do 5 godzin.       

Katarzyna Bilska wyraziła zdanie, że każdy ma swoją subiektywną ocenę, ale
nie  ulega  wątpliwości,  że  za  całość  pracy  szkoły  odpowiada  dyrektor  i  tak
naprawdę  to  on  podejmuje  odpowiedzialność  za  decyzję.  Co  do  zgłoszonej
propozycji  zmiany  godzin  wskazała,  że  tą  sprawą  może  się  zająć  Komisja
Oświaty i Zdrowia, gdzie każdy będzie mógł wypowiedzieć swoje zdanie i na
podstawie tej opinii będziemy mogli wprowadzić ewentualne zmiany, które nie
wynikają z litery prawa, tylko z naszych sugestii.    

Ponieważ nie zgłoszono innych pytań  Przewodniczący  poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 16 radnych
Przeciw głosowało – 0 radnych
Wstrzymało się od głosu – 1 radny

Uchwała w sprawie:    zmiany uchwały Nr 401/LVI/2010 Rady Powiatu
Skarżyskiego  w sprawie  szczegółowych  zasad udzielania  i  rozmiaru
zniżek  nauczycielom,  którym     powierzono  stanowiska  kierownicze
w szkołach i placówkach     prowadzonych przez Powiat Skarżyski oraz
szczegółowych  zasad     zwalniania  od  obowiązku  realizacji
tygodniowego obowiązkowego     wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych  i  opiekuńczych     prowadzonych  bezpośrednio
z  uczniami  lub    w  ychowankami  została  przyjęta  i  otrzymała
Nr 92/XII/2019.

6) Katarzyna Bilska –  Członek Zarządu Powiatu  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  Nr 402/LVI/2010  Rady
Powiatu  Skarżyskiego  w sprawie:  ustalenia  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół
niewymienionych  w art. 42 ust. 3 ustawy  z dnia  26 stycznia
1982 roku Karta Nauczyciela, nauczycieli realizujących w ramach
stosunku  pracy  obowiązki  określone  dla  stanowisk  o różnym
tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin  oraz  zasady
zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu
zaocznym w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat
Skarżyski.
Poinformowała, że uchwałę podejmuje się w związku z wejściem w życie

ustawy  z dnia  13 czerwca  2019 roku  o zmianie  ustawy  –  Karta  Nauczyciela
oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2019 r. poz. 1287), która wprowadza
istotne  zmiany  w Karcie  Nauczyciela  m.in.  polegające  na  umożliwieniu
ustalenia  dla  nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu  niższego  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć.  Ustalony  wymiar  nie będzie  mógł
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przekraczać 20 godzin.
Zmiana uwzględniona w niniejszej uchwale tj. określenie  obowiązkowego

wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu  we  wszystkich
typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, wynika z konieczności
dostosowania prawa miejscowego do obowiązujących od 1 września 2019 roku
przepisów prawa oświatowego.

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie przedłożonego projektu uchwały.

Ponieważ  nie  zgłoszono  pytań  Przewodniczący  Rady poddał  projekt
uchwały pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 17 radnych
Przeciw głosowało – 0 radnych
Wstrzymało się od głosu – 0 radnych

Uchwała w sprawie:    zmiany uchwały Nr     402/LVI/2010 Rady Powiatu
Skarżyskiego  w     sprawie:  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół  niewymienionych
w     art.     42     ust.     3     ustawy  z     dnia  26     stycznia  1982     roku  Karta
Nauczyciela,  nauczycieli  realizujących  w     ramach  stosunku  pracy
obowiązki  określone  dla  stanowisk  o     różnym  tygodniowym
obowiązkowym wymiarze godzin oraz zasady zaliczania do wymiaru
godzin  poszczególnych  zajęć  w     kształceniu  zaocznym  w     szkołach
i     placówkach prowadzonych przez     Powiat  Skarżyski    została  przyjęta
i otrzymała Nr 93/XII/2019.

7) Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  –  Barbara
Kocia przedstawiła projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na
działalność  dyrektora  Zespołu  Placówek  Edukacyjno  -
Wychowawczych w Skarżysku-Kamiennej
Zapoznała  następnie  zebranych  ze  stanowiskiem  Komisji  Skarg,

Wniosków i Petycji w powyższej sprawie. Poinformowała, że Komisja zgodnie
z § 35 ust.  1 Statutu Powiatu Skarżyskiego,  przeanalizowała przedmiotową
skargę oraz uznała ją za bezzasadną. 

Jednocześnie  Komisja  uznała,  że  w związku  z  powtarzającymi  się
skargami  na  dyrektora  tej  placówki  w  zakresie  polityki  kadrowej,  widzi
potrzebę wprowadzenia  do polityki  kadrowej  jednostki  wzorów dokumentów
kadrowych, które byłyby przejrzyste i nie budziły żadnych wątpliwości, co do
wyrażenia zgody na zmianę warunków pracy i płacy przez pracowników.  

Ponadto  Komisja  wskazuje,  że  spory  z  zakresu  prawa  pracy,  w  tym
roszczenia pracowników wynikające ze stosunku pracy rozstrzygają właściwe
miejscowo sądy pracy. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie przedłożonego projektu uchwały.

Ponieważ  nie  zgłoszono  pytań  Przewodniczący  Rady poddał  projekt
uchwały pod głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało - 14 radnych
Przeciw głosowało – 0 radnych
Wstrzymało się od głosu – 3 radnych

Uchwała  w  sprawie:    rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora
Zespołu  Placówek  Edukacyjno  -  Wychowawczych  w  Skarżysku-
Kamiennej    została przyjęta i otrzymała Nr 94/XII/2019.

Ad.pkt 4 - Zamknięcie Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego.

Przewodniczący  Rady  –  Jacek  Jeżyk  w  imieniu  Starosty  oraz
Dyrektora Zespołu Szkół Transportowo-Mechatronicznych zaprosił radnych na
uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego, które odbędzie się 2.09 o godz. 8.00
w Zespole Placówek Transportowo-Mechatronicznych. 

Ponadto  poinformował,  że  w  panelu  radnego  zamieszczone  zostało
sprawozdanie z wykonania budżetu na I półrocze 2019 roku oraz wykonanie
planów finansowych jednostek służby zdrowia za I półrocze. 

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  wyczerpaliśmy  porządek  sesji.
Poprosił o powstanie z miejsc i zakończył obrady poprzez wygłoszenie formuły
"Zamykam XII Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad – 15.15

Protokołował:
Łukasz Krawiecki  

                                  Przewodniczący
                         Rady Powiatu Skarżyskiego
            

         Jacek Jeżyk
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